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Highly praised by reviewers for its coverage, accessibility, and usefulness, LEARNING
TO PHILOSOPHIZE: A PRIMER provides grounding in philosophical thinking and the
issues important in any introductory survey or moral issues course. With topics that are
typical for introductory classes, the author guides the students through reading
selections critically. Designed to effectively introduce students to the contemporary
analytical methods or the process of philosophizing, this concise text is an extremely
flexible teaching tool that can be used in combination with classic texts, a coursepack,
or a standard textbook.
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评论

好的生活很大程度上依赖于避免错误

-----------------------------
这次的阅读是带着问题读的。我想知道哲学是什么，哲学的理论化和其他理论学科有什
么不一样，如何进行哲学思考。明确自己的阅读目的，带着自己的问题，读书的时候就
不会只是复述作者的思路。作者的语言也很生动，讲自己生活或者构想出来的有趣的例
子。另，读完的第一本英文书，撒个花~

-----------------------------
一本很好的哲学入门读物。个人印象最深的倒不是那个哲学化，而是作者娓娓道出的哲
学的地位和重要性，这是自己以前的盲点。
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书评
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